
PROTOKÓŁ NR 25/09

ze wspólnego posiedzenia Komisji ds. Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich , 
Komisji Finansowo – Budżetowej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 

Mielnik w dniu 30 października 2009 roku.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:
1.Pan Eugeniusz Wichowski                  –          Wójt Gminy
2.Pan Tomasz Gorochowicz                   –          Zastępca Wójta Gminy 
3.Pani Łarysa Kierkowicz                      –         Skarbnik Gminy
4.Pan Piotr Wysocki                               –          Sekretarz Gminy
5.Pan Michał Baranowski                      –          Dyrektor GOKSiR
6.Pani Jolanta Galecka                           –          pracownik UG

Obradom przewodniczył Pan Stefan Troc – Przewodniczący Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Analiza działalności promocyjnej gminy.
2. Informacja GOKSiR o wykonanych dochodach przez administrowanie obiektami 

turystycznymi i ocena przebiegu sezonu letniego.
3. Ocena wykorzystania środków budżetowych i pozabudżetowych na realizację zadań 

inwestycyjnych.
4. Informacja na temat przygotowania do zimy na terenie gminy Mielnik.
5. Rozpatrzenie wniosków inwestycyjnych i remontowych zgłoszonych do budżetu 2010r.
6. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XXVIII sesji Rady 

Gminy.
7. Sprawy różne.

Do punktu 1

Informację  o  działalności  promocyjnej  gminy  w  2009  roku  przedstawiła  Pani  Jolanta 
Galecka.

Pani  Maria  Boguszewska  miała  uwagę  do  sprawozdania,  aby  ujmować  w  przyszłości 
również informacje o działalności promocyjnej wykonywanej przez stowarzyszenia działające 
na terenie gminy, takie jak „Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Mielnickiej”, czy Stowarzyszenie 
Agroturystyczne „Puszcza Mielnicka”. 

 Rady przyjęły do wiadomości informację na temat działalności promocyjnej gminy w 
2009r. 

(w zał. na str …..... prot.)

Do punktu 2

Informację  o  wykonanych  dochodach  GOKSiR-u  oraz  ocenę  przebiegu  sezonu  letniego 
przedstawił  Pan  Michał  Baranowski  -  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury  Sportu  i 
Rekreacji w Mielniku.
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Pan Kazimierz Tobota  zaproponował, aby rozpisać dochody w taki sposób, żeby czytelne 
było ile środków pozostaje na czysto w budżecie GOKSiR-u.

Pan Michał Baranowski zapewnił, że taką informację przygotuje.

Pan  Jan  Weremijewicz zapytał  czy  w  związku  z  rozszerzoną  działalnością  Ośrodka, 
zwiększyła się również liczba zatrudnienia.

Pan  Michał  Baranowski-  utworzono  3  nowe  stanowiska,  dwie  osoby   zatrudniono  w 
ośrodku wypoczynkowym i jedną jako instruktora ds. kultury. To ostatnie jest refundowane 
przez biuro pracy. 

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  informację  o  wykonanych  dochodach 
GOKSiR-u oraz ocenę przebiegu sezonu letniego.

( w zał. na str …..... prot.)

Do punktu 3.

Pan  Kazimierz  Tobota  zapytał  czy  inwestycje  rozpoczęte  zostaną  do  końca  roku 
zakończone.

Pan Wójt Gminy
W miarę możliwości będą kończone, ale nie zawsze zależy to od nas.

Pan Jan  Weremijewicz  zapytał  czy  wykonano  „w kamieniach”  wodociąg,  jaką  miał  on 
długość i z jakiego materiału go wykonano.

Pan Tomasz Gorochowicz 
Wodociąg został wykonany o długości około 300 m, a wykonano go zgodnie z projektem.

Pan Stefan Troc
Pierwszy etap budowy oczyszczalni jest na dobrej drodze, co będzie z drugim etapem prac?

Pan Tomasz Gorochowicz wyjaśnił,  że nie chciałby gdybać i trudno jest przewidzieć czy 
uzyskamy jakieś środki z funduszy unijnych, a skoro zdecydowaliśmy się aby próbować je 
zdobyć, to musimy cierpliwie czekać.

Pan Jan Weremijewicz zapytał, czy został ogłoszony przetarg na wykonanie nawierzchni na 
drodze Radziwiłłówka – Grabarka.

Pan Tomasz Gorochowicz 
Przetarg się odbył i została wybrana oferta.

Komisje Rady Gminy przyjęły do wiadomości informację o wykorzystaniu środków 
budżetowych i pozabudżetowych na realizację zadań inwestycyjnych.

( w zał. na str …..... prot.)
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Do punktu 4

Informaję  na  temat  przygotowania  do  zimy  na  terenie  Gminy  Mielnik  przedstawił  Pan 
Tomasz Gorochowicz.
  
Pani  Olga  Pograbniak zapytała,  czy  będzie  odśnieżany  odcinek  drogi  gminnej  w 
Radziwiłłówce, gdzie mieszka tylko jedna rodzina.

Pan  Tomasz  Gorochowicz odpowiedział,  że  jeżeli  jest  to  planowa  droga,  to  będzie 
odśnieżana, oczywiście nie w pierwszej kolejności.

Pan Jan Zduniewicz
Czy zima nas nie zaskoczy i czy przy odśnieżaniu naszych ulic w Mielniku wszyscy będą 
mieli  szansę  liczyć  na  równe  traktowanie,  bo  w  roku  ubiegłym  osobiście  miałem  złe 
doświadczenia.

Pan Tomasz Gorochowicz
Sprzęt mamy przygotowany i będziemy starali się robić lepiej niż w roku ubiegłym.

Pan Kazimierz Tobota zapytał czy droga do Grabarki będzie odśnieżana tylko do Końskich 
Gór.

Pan Tomasz Gorochowicz
Będzie odśnieżana w całości.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację na temat przygotowania do zimy na 
terenie gminy Mielnik.

(w zał. na str …..... prot.)

Do punktu 5

Pan Tomasz Gorochowicz zaproponował, że lepiej  byłoby dyskutować nad tym punktem 
przy przyjęciu budżetu gminy na rok 2010.

Radni  przyjęli  propozycję  przeniesienia  dyskusji  na  temat  rozpatrzenia  wniosków 
inwestycyjnych i remontowych na kolejne posiedzenie dotyczące przyjęcia budżetu.

Do punktu 6

Pan Tomasz Gorochowicz przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od obowiązku sprzedaży w formie przetargowej nieruchomości stanowiącej 
własność gminy Mielnik.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  14 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  sprzedaży  w 
formie przetargowej nieruchomości stanowiącej własność gminy Mielnik.

(w zał. na str …..... prot.)
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Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie określenia stawek 
podatku od nieruchomości.
Stawki  podatku od nieruchomości  w projekcie  uchwały zostały określone  na tym samym 
poziomie jak w roku ubiegłym.

Pan Jan Zduniewicz zapytał jaka różnica w skali roku byłaby w podatku od nieruchomości, 
gdyby wzrosła  kwota  podatku  o  3% od budynków i  o  5  % od powierzchni  działek  pod 
działalność gospodarczą.

Pani  Skarbnik  Gminy  wyjaśniła  jaki  nastąpiłby  wzrost  w  przypadku  proponowanej 
podwyżki.

Pan Jan Zduniewicz
Wnoszę o utrzymanie takich samych stawek jak poprzednio, ponieważ korzyści z podwyżki 
są znikome.

Komisje  Rady  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

(w zał. na str …..... prot.)

Pan  Wójt  Gminy  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  sołtysa 
sołectwa Mielnik w przedmiocie wykorzystania środków z funduszu sołeckiego.

Pan Stefan Troc zapytał skąd wziął się pomysł, że Wójt odrzucił punkt dotyczący budowy 
plaży i kąpieliska we wniosku sołeckim.

Pan Jan Zduniewicz
Pewnie po rozmowie z Wójtem, lub z innych źródeł.

Pan Wójt Gminy 
Owszem  rozmawiałem  z  sołtysem  i  w  przypadku  budowy plaży  i  kąpieliska  zażądałem 
dodatkowych wyjaśnień, ponieważ uważam, że realizacja tego punktu jest raczej nie możliwa. 
Sołtys  odpisując  wskazał  lokalizację  bez  innych  wyjaśnień  dotyczących  korzystania  i 
utrzymania przyszłego kąpieliska.

Pan Jan Zduniewicz zapytał, czy Wójt ma zgodę na lokalizację plaży na obecnym terenie na 
piśmie i, czy wystąpił o zgodę do RZGW na lokalizację kąpieliska z plażą zgłoszonego przez 
Radę Sołecką.

Pan Wójt Gminy odpowiedział, że ma zgodę na piśmie na obecną lokalizację plaży i,  że 
wystąpił do RZGW ze stosownym wnioskiem o zgodę  na lokalizację kąpieliska i plaży w 
miejscu wskazanym przez Radę Sołecką.

Pan Adam Tobota wyjaśnił, że w podejściu do funduszu sołeckiego grono ludzi chce podjąć 
wyzwanie i coś zrobić, należy im to udostępnić. Oczekują wsparcia i pomocy ze strony wójta, 
czy ktoś traci, że mieszkańcy chcą ze swego funduszu zrobić plażę, jeśli im się to uda zyskają 
i  mieszkańcy i  turyści.  Należałoby wręcz pomóc Radzie Sołeckiej,  aby ich inicjatywa się 
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powiodła. 

Komisje  Rady  11  głosami  za,  przy  3  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołtysa sołectwa Mielnik w 
przedmiocie wykorzystania środków z funduszu sołeckiego.

(w zał. na str …...... prot)

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
za okres pierwszych trzech kwartałów 2009r, przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2010r.

Pani Maria Boguszewska zaproponowała kwotę 20 złotych.

Pan Jan Zduniewicz zapytał, czy istnieją jakiekolwiek przesłanki podnoszenia stawek.

Pan Wójt Gminy 
Nie widzę  żadnej  potrzeby podnoszenia  stawek i  przychylam się  do  wniosku Pani  Marii 
Boguszewskiej.

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, przyjęły proponowaną kwotę 
20 zł jako średnią cenę skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2009r, przyjętej do 
wymiaru podatku rolnego na 2010r.

(w zał. na str …..... prot.)

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  i  wyjaśnił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  wpływy  z  podatku  od  środków  transportowych  do 
budżetu gminy.

Komisje  Rady  10  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych.

 (w zał. na str …...... prot.)

Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2009r.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  14 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

(w zał. na str ….... prot.)

Do punktu 7

Pan  Sekretarz  Gminy przekazał  prośbę  doktora  Stawskiego,  aby  radni  pomogli 
rozpropagować  wśród  mieszkańców   informację  dotyczącą  możliwości  bezpłatnego 
zaszczepienia  się  przeciwko  grypie  ponieważ  z  200  zakupionych  szczepionek  pozostało 
jeszcze 65 do wykorzystania.
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Pan  Wójt poinformował,  że  pojawiła  się  możliwość  zatrudnienia  lekarzy:  internisty  i 
pediatry, a że mamy wyremontowane mieszkanie w Tokarach, więc może tę sprawę uda się 
załatwić pozytywnie.

Pani Olga Pogrebniak zapytała do kogo może zwrócić się mieszkaniec gminy w sprawie 
wywiezienia gruzu budowlanego.

Wójt Gminy 
Najlepiej do Zakładu Gospodarki Komunalnej, ale wydaje mi się, że na razie jeszcze w dni 
otwarte można samemu wywieźć na wysypisko.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała: 

Jolanta Galecka

Przewodniczący Rady

                                                                                                                Stefan Troc


